
GLASILO DELOVNE ORGANIZACIJE „NOVOLES"

( A LETO XIX Številka 15

0O|
novoles novoles

v / 16. oktober 1981

LESNI KOMBINAT NOVO MESTO - STRAŽA

Poslovni
rezultati
SOZD UNILES 
v
1. polletju 1981

Rezultati poslovanja so ob
ravnavani v primerjavi s I. polle
tjem 1980, pri razporejanju do
hodka pa tudi z načrtom za 
leto 1981. Izkazani so po posa
meznih v SOZD Uniles združe
nih delovnih organizacijah, kot 
seštevek za proizvodne delovne 
organizacije in zbirnik za SOZD 
Uniles, kar omogoča medseboj
no primerjavo med delovnimi 
organizacijami in primerjavo s 
poprečjem SOZD kot celoto.

Celotni prihodek je v SOZD 
Uniles v prvi polovici leta 1981

znašal 14,9 milijarde din, kar 
pomeni 32 odstotno povečanje 
v primerjavi z I. polletjem lani. 
Nadpovprečno rast (preko 40 
odstotkov) so dosegle proiz
vodne delovne organizacije: Ja
vor, Krasoprema, Liko in Hoja. 
V okviru celotnega prihodka je 
bilo s prodajo na domačem trgu 
uresničeno za 51,6 odst. več 
kot v istem obdobju lani. Večjo 
rast od poprečne so dosegle 
sledeče delovne organizacije: 
Iztok, Javor, Liko, Meblo, No- 
voles, Hoja in Lesnina. Prodaja 
oz. prihodki, doseženi v izvozu, 
so se v prvi polovici leta 1981 
povečali za 29,1 odst. nad- 
poprečno rast pa so imele de
lovne organizacije: Liko, Mar
les, Novoles in Stol.

Porabljena sredstva (material
ni stroški in amortizacija po 
predpisanih stopnjah), ki se na
domeščajo iz celotnega pri
hodka, so bila za 35,7 odsto
tkov večja kot v istem obdobju 
lani. Pri delovnih organizacijah 
je bil občuten porast predvsem 
pri materialnih stroških, kar je 
posledica splošne rasti cen do

mačih in uvoženih repromate- 
rialov. Amortizacija po predpi
sanih minimalnih stopnjah seje 
v primerjavi z I. polletjem lani 
povečala za 32,3 odstotkov.

Dohodek kot družbeno pri
merljiv kriterij uspešnosti poslo
vanja je bil dosežen v višini 3,1 
miljarde din in je za 19,6 odst. 
večji kot v istem obdobju lani. 
Na sorazmerno nižje doseganje 
oz. nižjo rast dohodka od rasti 
celotnega prihodka je vplivalo 
hitrejše naraščanje materialnih 
stroškov. Za obveznosti iz do
hodka po namenu (za prispevke 
in davke) je bilo porabljenih za 
24,6 odst. več sredstev kot v 
istem obdobju lani, tako da je 
bil dosežen čisti dohodek večji 
le za 17,1 odst. in ni zadoščal 
za kritje vseh obveznosti iz či
stega dohodka.

Razporejenega je bilo več či
stega dohodka od doseženega. 
Nekrite obveznosti iz čistega 
dohodka v treh delovnih organi
zacijah (Marles, Meblo in Lesni
na) so znašale skupaj 13,8 mili
jonov din, kar je za 457,8 % več 
kot v istem obdobju lani.

OBVESTILO

Naslednja številka izide 30. 1 
oktobra.
Zadnji rok za oddajo pri- ! 
spevkov je 21. oktober do 9. \ 
ure.

UREDNIŠTVO

Razporeditev čistega do
hodka v I. polovici leta 1981 
(ki je med letom le začasna) je 
bila naslednja:

— za osebne dohodke je bilo 
porabljenih za 15,3 odst. več 
sredstev,

— sklad skupne porabe — 
stanovanjski in splošni del, je 
bil za 15,4 odst. nižji,

— v rezervni sklad je bilo 
izločenih za 20 odst. več sred
stev,

— v poslovni sklad je bilo 
razporejenih za 40,4 odst. več 
sredstev.

Sredstva akumulacije (rezer
vni in poslovni sklad) so porasla

(Nadaljevanje na 2. strani)

Novomeška občina slavi
29. oktobra je praznik občine Novo mesto. Že ves mesec 

oktober se vrsti niz prireditev, posvečenih temu prazniku, ki 
je letos še zlasti pomemben, saj je to leto tudi štiridesetletni
ca vstaje jugoslovanskih narodov in štiridesetletnica ustano
vitve OF.

Da boste najlaže izbrali prireditve, ki vas zanimajo, 
objavljamo program prireditev, ki so še pred nami:

17. oktobra ob 9. uri: Tekmovanje v streljanju z vojaško 
puško z KO ZRVS, organizacij združenega dela, krajevnih 
skupnosti in OO ZSMS. Strelišče v Bršljinu

17. oktobra ob 10. uri: Proslava ob 35-letnici SGP Pionir
18. oktobra ob 10. uri: Otvoritev prostorov KS Bršljin
23. oktobra ob 10. uri: Otvoritev otroškega vrtca v Ločni
23. oktobra ob 15. uri: Teniški turnir v počastitev 

praznika občine Novo mesto
24. oktobra ob 8. uri: Mednarodni turnir paraplegikov v 

košarki - športna dvorana Marof
24. oktobra ob 11. uri: Zbor borcev Novomeške čete in 

srečanje borcev ter aktivistov novomeškega okrožja OF na

Ff25. oktobra ob 11. uri: Otvoritev prizidka osnovne šole v 
Stopičah

27. oktobra ob 12. uri: Otvoritev novih proizvodnih 
zmogljivosti ribogojnice na Dvoru

28. oktobra ob 12. uri: Otvoritev prizidka Ekonomsko- 
administrativnega šolskega centra

28. oktobra ob 14. uri: Otvoritev nove vrtnarije GG Novo 
mesto

28. oktobra ob 16. uri: Promenadni koncert godbe na 
pihala — Glavni trg

28. oktobra ob 17. uri: Tek po ulicah Novega mesta
28. oktobra ob 19. uri: Akademija učencev osnovnih šol v 

počastitev občinskega praznika — Dom JLA
29. oktobra ob 9. uri: Slavnostna seja občinske skupščine 

in izvršnih organov družbenopolitičnih organizacij v delov
nih prostorih Krke, tovarne zdravil Novo mesto

— Po seji ob 10.30 — proslava ob 25-letnici Krke in ogled 
novih proizvodnih prostorov

od 12. do 17. ure bo Krka, tovarna zdravil Novo mesto 
odprta za ogled vsem občanom

6. novembra ob 9. uri: Srečanje borcev in mladine v 
osnovni šoli „29. oktober" v Šmarjeti

7. novembra ob 11. uri: Srečanje žena in staršev padlih 
borcev — v Domu JLA

J
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Del predstavnic Novolesa na 1. športnih iger delavcev SOZD Uniles

Poslovni
rezultati
SOZD UNILES 
v
1. polletju 1981

(Nadaljevanje s 1. strani)

za 37,8 odstotka. Izplačani 
povprečni mesečni netto osebni 
dohodek na delavca je znašal 
9.456,00 din in je bil povečan 
za 20,9 odstotka.

Od kazalcev delovnih in po
slovnih rezultatov navajamo na
slednje:

— dohodek na delavca se je 
povečal v prvi polovici leta za 
19,1 odstotka,

- dohodek v primerjavi z 
poprečno uporabljenimi poslov
nimi sredstvi (osnovnimi in ob
ratnimi sredstvi) je bil nižji za 
9,5 odstotka,

— čisti dohodek na delavca je 
bil višji za 16,5 odstotka,

— akumulacija v primerjavi z 
povprečno uporabljenimi sred
stvi se je povečala za 3,2 odsto
tka,

— poprečno število zaposle
nih, računano iz opravljenih ur, 
je bilo večje za 0,4 odstotka in 
je znašalo 16.275 delavcev.

Izpolnitev načrta razpore
janja dohodka v letu 1981 za 
SOZD Uniles je bila v I. polletju 
1981 sledeča:

— načrtovani dohodek je bil 
dosežen 46,8 odstotno,

— za izplačane osebne do
hodke je bilo porabljeno 47,3 
odstotka načrtovane letne mase 
sredstev,

— sredstva za akumulacijo so 
bila ustvarjena 42,8 odstotno 
od načrtovanih.

V povzetku lahko ugotovi
mo, da je bilo pri poslovanju 
združenih delovnih organizacij 
in s tem tudi v SOZD Uniles 
kot celoti, prisotno stabiliza
cijsko obnašanje in da so dose
ženi rezultati sorazmerno še ve
dno ugodni, razporeditev do
hodka pa v skladu z družebno 
usmeritvijo.

Predstavljamo vam 

lesnoindustrijski 

kombinat 

„UKO” Vrhnika

Lesnoindustrijski kombinat 
LIKO Vrhnika je delovna orga
nizacija, v kateri deluje 5 te
meljnih organizacij s preko 
1000 delavcev:

- TOZD Tovarna stolov pro
izvaja kosovno pohištvo — stole 
(letno 560.0000 kosov) in mize 
kolonialnega in modernega pro
grama. Skoraj celotno proizvo
dnjo proda v izvoz, predvsem v 
ZDA in Kanado;

- TOZD Tovarna vrat proiz
vaja vhodna in garažna vrata 
(letno 20.000 kosov), komple
tna notranja vrata (110.000 ko
sov) in vratna krila (100.000 
kosov), razen tega pa proizvaja 
še stenske in stropne obloge 
(10.000 m2).

„KRKA" VABI NA OGLED

Letos praznuje naša de
lovna organizacija 25-letnico 
obstoja. Ob prazniku občine 
Novo mesto, 29. oktobra 
1981, bomo zato omogočili 
ogled tovarne vsem, ki si jo 
boste želeli ogledati. Tovar
na bo za vas odprta od 12. 
do 17. ure, ogledali pa si jo 
boste pod strokovnim vod
stvom.

- TOZD Servisi—energetika 
izvaja za potrebe proizvodnih 
TOZD vsa vzdrževalna in servi
sna dela, proizvaja lesnoobdelo- 
valne stroje ter toplotno in ele
ktrično energijo.

TOZD Blagovni promet 
opravlja montažo vrat na obje
ktih in prodajna in nabavna 
dela za vse TOZD v LIKU.

Celotni prihodek LIKO 
Vrhnika je bil v letu 1980 994 
milijonov din, od tega je bilo z 
izvozom ustvarjenih 250 milijo
nov din (10. milijonov dolarjev) 
in to skoraj v celoti na zahodni 
trg, predvsem v ZDA in Kana
do. Naš izvoz presega uvoz za 6 
krat.

Začetki lesne industrije na 
Vrhniki oziroma na Verdu izvi
rajo že iz 19. stoletja, ko je bila 
leta 1872 ustanovljena Tovarna 
parketov in lesnih izdelkov 
Fran Kotnik. Ta je izdelovala 
klasičen in ornamentih parket 
in žagala hlodovino. Prva sve
tovna vojna je proizvodnjo par
ketnih in ornamentnih plošč 
nekoliko zavrla, vendar je kma
lu po vojni spet polagoma ste
kla in se razvila v serijsko proiz
vodnjo.

Vzporedno se je razvila tudi 
proizvodnja zabojev, ki je izko
ristila odpadke pri proizvodnji 
parketa in razrezu hlodov. Tako 
je parketarna preživela tudi 2. 
svetovno vojno — do leta 1948, 
ko so jo prevzeli v upravljanje 
delavci. Takratni lesni obrati 
okoli Ljubljane so bili povezani 
v LIP Ljubljana. Med temi je bil 
tudi LIKO Borovnica, katerega 
začetki segajo v leto 1886, ko 
je bila ustanovljena Lesna indu
strija Franjo Švigelj.

Po letu 1948 so v lesnih 
obratih v Verdu in v Borovnici 
(predhodniki LIKA) poleg raz
reza hlodovine proizvajali par
ket in zaboje. Leta 1957 so 
pričeli s proizvodnjo lamelnega 
parketa in otroških sedežnih 
garnitur za izvoz, leta 1958 pa 
tudi s serijsko proizvodnjo vrat.

Leta 1963 je prišlo do zdru
žitve obratov v Borovnici in 
Verdu v Lesnoindustrijski kom
binat LIKO Vrhnika. V tem 
skoraj 20 letnem obdobju LI
KA se je proizvodnja krepko 
povečala in to ob majhnem 
porastu delavcev 845 (1963) 
1.005 (1980). Tako se je proiz
vodnja stolov povečala s 93.000 
(1963) na 560.000 (1980) k 
čemur je najevč pripomogla iz
gradnja stolarne v letu 1973. 
Porasla je tudi proizvodnja vrat, 
ki po rekonstrukciji vratarne 
(1977) presega 200.000 kosov 
letno.

Iz TOZD TV P

Kot v vsaki temeljni organi
zaciji, se tudi v naši zgodi vsak 
dan kaj novega, pa naj bo to na 
planskem, proizvodnem ali in
vesticijskem področju. Ti do
godki se lahko slabo ali dobro 
odrazijo na uspehu TOZD, od
visno pač od ukrepov.

Sedaj, ko se nahajamo v taki 
situaciji, da moramo vse sile 
preusmeriti v izvoz, zmanjšati 
uvoz in pristopiti k čim boljše
mu izkoriščanju obstoječih ka
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pacitet, smo bili prisiljeni ukre
pati na različne načine. Zaradi 
izpolnitve plana izvoza Novole- 
sa in TOZD TVP, smo poleg 
obstoječih prevzeli še dodatna 
naročila za izdelavo vezanih 
plošč za naročnike iz Libije, 
Cipra in Egipta.

Ko se je v proizvodnji veza
nih. plošč pojavila preobre
menjenost, se je na drugi strani, 
to je v proizvodnji plastificirane 
iverice in tuš kabin pojavilo 
pomanjkanje naročil in mate
riala. V dogovoru s TOZD TPI 
iz Soteske smo vsa naročila 
usmerili na njihovo linijo, našo 
pa smo ustavili za določen čas, 
razen stroja za mozničenje. Ta 
je namreč modernejši od tistega 
v Soteski in dela elemente, ka
terih Soteska ni zmožna.

V proizvodnji tuš kabin so se 
naročila zmanjšala, zato smo 
dve tretjini delavcev zaposlili v 
proizvodnji vezanih plošč, prav 
tako pa tudi preostale delavce 
iz proizvodnje PL Tako smo 
nadomestili pomanjkanje de
lovne sile v proizvodnji VP, kjer 
smo zaradi prehoda proizvodnje 
vezanih plošč iz debelejših na 
tanjše, porabili za izdelavo več 
časa in več delovne sile. Tudi 
odsotnost v obliki porodniških 
dopustov, bolniške in rednih 
dopustov je delno vplivala na 
to, da se je povečalo število 
zaposlenih v proizvodnji VP.

Pri investiranju in nabavi no
vih strojev smo dosegli viden 
napredek, saj smo z nakupom 
nove avtomatske obojestranske 
brusilke „STEINEMAN“ iz
boljšali kvaliteto brušenja po
vršine, točno obdelavo po debe
lini in tako končno odpravili 
ozko grlo v proizvodnji.

Privarčevali smo tudi pri de
lovni sili, saj ta stroj lahko 
upravlja samo en delavec, za 
prejšnjega pa so bili potrebni 
trije delavci. Porabili bomo tudi 
manj brusnih trakov, saj ta bru- 
silka rabi platnene brusne tra
kove, ki se ne trgajo tako kot 
papirnati, pa tudi oprati se da
jo, tako da so uporabni večrat. 
Rešiti bomo morali še problem 
podajalno razkladalne naprave, 
ker ta še ne deluje tako kot bi 
morala. Z manjšimi izboljšava
mi bomo kmalu tudi to odpra
vili.

Hkrati z montažo nove bru
silke smo montirali tudi odseso- 
valno napravo sistema 
„MOLDOW“.

Tudi v proizvodnji oplemeni
tenih profilov pričakujemo vi
den napredek, saj bomo še ta 
mesec dobili nov štiristranski 
šestveretenski skobelni stroj do
mačega proizvajalca „LEDINE- 
KA“. Že z naročilom tega stro
ja pri domačem proizvajalcu 
smo prihranili dragocene devi
ze, z namestitvijo pa bomo pri

hranili še na izdelavnem času 
profiliranih letvic. S temi vla
ganji pa nismo še izpolnili inve
sticijskega plana, saj imamo v 
teku nabavo novega žerjava 
,,METALNA" ter sanacijo pa- 
rilnih jam, ki so zaradi preobre
menitve v zelo slabem stanju. 
Mislimo tudi na nabavo novega 
prečnega spajača za furnir, ki 
pa ga bomo morali na žalost 
uvoziti, ker domačih proizvajal
cev ni.

MILOŠ PILIČ

Surovine - 
problem
današnjega časa

Vsak dan lahko beremo v ča
sopisih, gledamo po televiziji ali 
poslušamo po radiu obvestila, 
kako naša papirna industrija po
trebuje surovine. Že vrabci na 
strehi čivkajo, koliko milijonov 
težko prisluženih deviz damo 
vsako leto za uvoz odpadnega 
papirja. Koliko denarja, v devi
zah seveda, damo za nakup lesa 
v tujini pa tudi vemo.

In ko tako premišljujemo o 
teh številkah in opazujemo po
krajino okoli sebe, lahko opazi
mo, da imamo ogromno po
vršin, ki so danes še popolnoma 
ali pa vsaj delno neizkoriščene. 
Poglejmo samo travnike ob na
ših rekah, na katerih raste sem

ter tja kak grm in trava, ki 
kmetom ne pomeni veliko, saj 
je precej nekvalitetna.

Vsi vemo, da poznamo precej 
drevesnih vrst. Za industrijsko 
predelavo so seveda najbolj za
nimive tiste, ki se jih da najbolj 
obdelovati in imajo dobre te
hnične lastnosti, samo les pa 
ima lepo teksturo. Za industrijo 
celuloze in papirja so zanimive 
tudi nekvalitetne drevesne 
vrste, ki ne odgovarjajo lesni 
industriji. Za njih so zanimive 
tudi take drevesne vrste, ki ra
stejo ob vodi, topol, breza, jel
ša, vrba itd. Te drevesne vrste 
so strokovnjaki tako razvili, da 
dajejo velike letne prirastke in 
se lahko samo čudimo. Take 
drevesne vrste bi lahko nasadili 
na slabši zemlji. Na ta način bi 
lahko dobili ogromne količine 
lesa, ki bi ga lahko uporabila 
tovarna papirja in celuloze. Po
leg dreves bi rasla tudi trava, ki 
bi jo kmetje lahko uporabili za 
krmo živine.

Ta problem je trenutno zelo 
pereč, vendar vemo, da to ni 
nastalo sedaj, ko imamo že tako 
dovolj problemov. Tega bi se 
morali zavedati že takrat, ko 
smo začeli graditi naše tovarne 
- gigante v svetovnem merilu. 
Pred gradnjo bi se morali vpra
šati ali bomo imeli surovine in. 
repromateriale za proizvodnjo 
in ne le, da imamo pri nas 
največjo tovarno v Jugoslaviji, 
Evropi ali celo v svetu.

Taka rešitev bi verjetno pri
hranila marsikateri devizni di
nar, ven*dar pa lahko rečemo, 
daje po toči zvoniti prepozno. 
Zato predlagam, da organizira 
mladinska organizacija DO No-

voles zbiranje odpadnega pa
pirja po vseh naših TOZD. De
nar, ki ga bomo na ta način 
dobili, pa bi dobile mladinske 
organizacije po TOZD.

PETER MIHIČ

Aktivnost
00 ZSMS TOZD BLP

Po daljšem času smo se mla
dinci TOZD BLP sestali, da bi 
pregledali in ocenili svojo dose
danjo aktivnost in se dogovorili 
o nadaljnih nalogah.

Na sestanku je bil navzoč 
tudi tov. Anton Anderlič, pred
sednik občinske konference 00 
ZSMS Novo mesto. V razpravi 
smo poudarili da mladinci 
nismo zadovoljni s svojim dose
danjim delom, da je bilo pre
malo aktivnosti in vključevanja 
mladincev v aktivnost TOZD.

Pregledali smo tudi delo in 
sodelovanje naše organizacije z 
ostalimi organizacijami v Novo- 
lesu. Ugotovili smo, da tega 
sodelovanja pravzaprav ni. Pred
lagali smo konstituiranje koor
dinacijskega sveta in večjo ak
tivnost koordinacijskega sveta 
na ravni Novolesa.ker menimo, 
daje treba vrsto vprašanj skupaj 
obravnavati in reševati.

Na sestanku smo govorili 
tudi o vključevanju mladincev v 
samoupravno in družbenopoliti
čno življenje TOZD.

Kritično smo obravnavali 
tudi sodelovanje z organi občin
ske konference. Rečeno je bilo,

(Nadaljevanje na 5. strani)

Izid referenduma, ki je bil 28. in 29. 
septembra 1981

V delovni organizaciji smo imeli 15 volišč

Št. TOZD Št. vpisanih Glasovalo
GLASOVALO „ZA”
Priključitev Priključitev DO Spremembe SaS o

l.DSSS

v imeniku

176 160

IGK k Novoles Tribune v SOZD 
Uniles

140 151

delitvi OD

148
2.TPP 213 204 172 176 188
3.TSP 331 310 198 205 251
4. LIPA 87 84 56 63 55
5.TAP 142 135 95 111 117
6 BLP 120 113 100 105 96
7.TGD 100 99 78 84 86
8.TES 139 121 98 106 110
9. ŽAGA 168 148 111 115 128

10. TVP 300 272. 219 227 251
11. TRI 78 77 63 64 72
12. SIGMAT 120 117 107 108 110
13.TKO 82 79 65 72 78
14.TDP 380 351 267 278 304
15. BOR 82 81 69 69 77
SKUPAJ: 2518 2351 1838 (72,9 %) 1934 (76,8%) 2071 (82,2%)
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Ob stružnici v novi hali TOZD TES

TOZD TES 
v novih 
prostorih

Četrtega oktobra je minilo 
tri mesece odkar se je TOZD 
TES preselil v težko pričakova
ne nove prostore. S tem je bil 
narejen zelo velik korak naprej, 
ki smo ga pričeli načrtovati že 
pred dobrimi tremi leti z uvaja
njem plansko preventivnega 
vzdrževanja. S podpisom samo
upravnega sporazuma o sovlaga
nju v objekt vzdrževalnih delav
nic so se dobri odnosi in tesno 
sodelovanje med Novolesom in 
Gozdnim gospodarstvom Novo 
mesto še bolj okrepili.

Ob modeliranju izhodišča za 
novo organiziranost, ki mora 
biti učinkovita in vsebinsko 
polna, smo si poleg uveljavitve 
boljših pogojev dela postavili še 
naslednje cilje:

- poglobiti aktivnosti plan
sko preventivnega vzdrževanja z 
dosledno uporabo dosedanjih 
izkušenj, sproti — po planu in 
investicijsko izven plana od
pravljati okvare, ki povzročajo

motnje v proizvodnem procesu 
temeljnih organizacij ter kvali
tetno opravljanje drugih dejav
nosti TES

— združiti obdelovalne stro
je, tako da bo možna njihova 
maksimalna izkoriščenost in

hitro interveniranje v primeru 
okvare

— poenotiti, racionalizirati in 
združiti informatiko tako, da 
bo mogoče vključevanje kadra 
brez nekajletnih izkušenj

— vzpostaviti učinkovit 
sistem vodenja in projektnega 
delovanja tako, da bo jasno 
opredeljeno in z matriko odgo
vornosti in koordiniranja opre
deljeno organizacijsko in stro
kovno vodenje. Pri tem je po
trebno opustiti tiste principe 
vodenja, ki niso učinkoviti in le 
povečujejo klasično režijo

— vpeljati doslednejšo obliko 
in vsebino planiranja po kapaci- 
tetnih možnostih delovne opre
me in kadra

— dopolniti organiziranost 
samoupravnih delovnih skupin 
tako, da bodo le-te sledila skup
nim ciljem ter, da bo mogoče 
uporabiti kolektivna merila za 
njihovo učinkovitost so: tehno
logija rezil, drobna avtomatiza
cija in kompleksna izvedba ko
ristnih predlogov in inovacij

— povečati kvaliteto in obseg 
vzdrževanja rezil (lastna vozila 
in vozila GG — Novo mesto)

Neprimerno boljši pogoji de
la so bili doseženi z izgradnjo 
novih prostorov. Med gradnjo se 
je pokazala izredno velika pri
pravljenost delavcev TOZD 
TES, da s svojim solidarnostnim 
delom pripomorejo k čim hi
trejšemu in cenejšemu dokon
čanju gradnje, kije dosegla svoj 
višek četrtega in petega julija 
letošnjega leta. V dveh dneh je 
povprečno 45 ljudi preselilo 
„stari TES” v nove prostore, 
tako ca ni bil moten niti en dan

proizvodnega procesa v proiz
vodnih TOZD. Iz TOZD TVP, 
TSP in ŽAGA so nam priskočili 
na pomoč viličaristi, ki so zelo 
zahtevno nalogo, preselitev ob
delovalnih strojev, opravili brez 
najmanjše napake za kar jim gre 
vsa pohvala.

Od začetka gradnje do prese
litve smo delavci TOZD TES 
opravili preko 1500 solidar
nostnih ur in s tem precej vpli
vali na zmanjšanje stroškov 
gradnje, ki so znašali okrog 
27.000.000 din. Dodatni ukrep 
pri zmanjšanju stroškov je bil 
tudi ta, da so naši strokovnjaki 
napeljali vse instalacije po
trebne za normalno funkcioni
ranje objekta, saj smo se s tem 
izognili visokim podražitvenim 
indeksom.

S samo preselitvijo še zdaleč 
niso bili rešeni vsi problemi. Iz 
dneva v dan se je pojavljalo 
polno težav, ki so motilno vpli
vale na potek proizvodnje 
TOZD TES. Najpomembnejša 
je bila vsekakor nastop glavnine 
dopustov, tako da dva meseca 
skoraj ni bilo mogoče formirati 
izmenskega dela v pravem po
menu besede. Potrebno je bilo 
preseliti skladišče kovin in ma
terial za vzdrževanje vozil ter 
elektro material. Potrebno je 
bilo izdelati omarice za orodje 
in organizirati ustrezno skladi
ščenje in dvigovanje orodja, iz
delati police za odlaganje goto
vih izdelkov in pripravljenega 
materiala za obdelavo, urediti 
še nekaj tehničnih pomanjklji

vosti in tako naprej. Nekaj na
štetih problemov smo že uspeli 
rešiti, ostale pa rešujemo sproti. 
Preteklo bo še nekaj časa, da 
bomo vse pomanjkljivosti od
pravili, zato bo pač potrebna 
določena mera strpnosti.

Sprememba organiziranosti 
je dolgotrajen proces, zato je za 
ocenitev uspešnosti mnogo pre
zgodaj, še posebej, ker prak
tično kolikor toliko normalno 
delamo šele mesec dni. Jasno je, 
da tudi politični aktiv zato ni 
mogel sprejeti konkretnih za
ključkov s tega področja, tema
tike, ki bi jo moral obravnavati, 
pa se skoraj ni dotaknil.

Naši uporabniki so razumeli 
težave TOZD TES in združili 
potrebna srestva za nove pro
store. Čuvajmo jih in ne dopu
stimo, da bodo drugo leto že 
zanemarjeni!

VERNIG BOJAN, 
dipl. ing.

Aktivnost
00 ZSMS TOZD BLP
(Nadaljevanje na 3. strani)
da zadnja V. seja OK ZSMS 
Novo mesto ni uspela predvsem 
zaradi nepripravljenosti, tako v 
organizacijskem kot v vsebin
skem smislu. Želja vseh mladin
cev je, da s svojim delom prispe
vamo k delovanju mladinske 
organizacije v TOŽD, v DO in v 
občini.

TOZD TES — popravilo motorja

Pogled na južni del nove hale TOZD TES

Sprejeli smo tudi program 
aktivnosti za naslednje tri mese
ce, ko bomo preverili izvršitev 
dogovorjenega in dali ustrezno 
oceno o tem delu.

MILENA MEDIC, 
TOZD BLP

Enodnevni izlet

V soboto, 19. 9. 1981, smo 
mladinci TOZD TSP organizira
li enodnevni izlet. Ob 5 uri smo 
iz Dvora krenili preko Soteske 
— Podturna — Dol. Toplic — 
Rumanje vasi — Vavte vasi in 
Potoka v Novo mesto od tod pa 
smo preko Zagreba prišli na 
Stubičke toplice do Gornjih 
Stubic, kjer smo si ogledali spo
menik Matije Gubca — veli
častno delo znanega Antuna 
Augustinčiča, in muzej kme
čkih uporov.

Pot smo nadaljevali preko 
Orosvlja in Zaboka do Krapine, 
kjer smo si ogledali znamenito 
jamo in muzej s prazgodovinski
mi izkopaninami. Skozi Bednjo 
smo se peljali v starinski grad 
Trakoščan, kjer smo si ogledali 
grad in bogate zbirke v njem. 
Tukaj smo v restavraciji tudi 
jedli.

Naprej smo se peljali preko 
Donjega Macelja, Krapine in 
Krapinskih h Toplic v Kumro
vec, kjer smo si ogledali spo
minski Dom borcev in mladine 
in rojstno hišo tovariša Tita.

Iz Kumrovca smo nadaljevali 
pot preko Brežic do Maharovca, 
kjer smo večerjali in zaplesali.

/ \

Z izleta 
TOZD S IG MAT

V_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ J
Sobota 12. sept. 1981 — 

Nestrpno čakanje v meglenem 
jutru .. . Končno, prispel je 
skoraj poln avtobus. Vstopili 
smo in si ob prijetnih zvokih 
harmonike poiskali proste sede
že. Z obrazov nam je sevalo 
zadovoljstvo, saj smo dokaj hi
tro prispeli v Ljubljano. Tu smo 
si ogledali obeležji na Trgu re
volucije. Po toplem čaju (neka
teri smo bili zadovoljni z po
žirkom kave) smo nadaljevali 
pot in se ustavili v Begunjah, 
kjer smo si ogledali muzej. Od 
vodiča smo izvedeli marsikaj 
zanimivega: najbolj so nas pre
tresli podatki o številu zaporni
kov, ki so trpeli za temi zidovi. 
V celico v Begunjah so med 
okupacijo strpali nad 12.000 
ljudi, od katerih so jih 849 
ustrelili kot talce, nad 5000 pa 
so jih poslali v koncentracijska 
taborišča. Na grobišču talcev v 
Begunjah je pokopanih 509 
žrtev nacističnega nasilja ...

Pri ogledu muzeja se kaj lah
ko vživiš v trpljenje naših ljudi, 
kajti celice so ozvočene, iz zvo
čnikov pa prihajajo razni klici

na pomoč, vzdihi, poslovilne 
besede ...

Iz Begunj smo se odpeljali v 
Bohinjsko Bistrico, kjer smo si 
privoščili kosilo, po kosilu pa 
smo krenili proti gradu. Nekate
re je pritegnilo žuborenje vode 
in so junaško zabredili vanjo, 
drugim je bila ljubša dobra ka
pljica v steklenicah in so si 
namesto nog omočili grlo. 
Kmalu je zadišalo tudi z roštilja 
in le najbolj navdušeni žogo- 
brcarji sebi in žogi niso pri
voščili počitka. Ti so kmalu 
dobili svoje nasprotnike iz 
TOZD TES, ki so si privoščili 
izlet na Vogel ter Sorško plani
no. Obiskali so tudi Dražgoše in 
Železnike. Nepričakovanega 
obiska smo se razveselili in se z 
družabnimi Tesovci hitro spo
prijateljili. Za slovo, kajti oboje 
je preganjal čas, smo zaplesali 
kolo in se s pesmijo poslovili.

Sonce je že zašlo in prižigale 
so se prve zvezde, ko smo se 
zbrali na Voglu in Topli bruna
rici, ki je s svojo domačnostjo 
poskrbela za izredno razpolože
nje. Polni doživetij smo se raz
govorili, posebno pa tisti, ki so 
bili tokrat prvič v objemu gora. 
Na račun nekaterih pa smo se 
od srca nasmejali kajti ob vzpo
nu z žičnico je bilo tudi nekate
re moške , junake” strah. Tako 
je bilo slišati tudi naslednje: 
„Stric, lepo vas prosim, dajte še 
malo gasa!“ čeprav smo bili že 
tik pod vrhom. Za premago
vanje strahu pa sta, kljub peči
nam, poskrbela lastnika harmo
nike. Po večerji smo odšli v

(Nadaljevanje na 6. strani)
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TOZD TES — kontrola dimenzij obdelovanca

Z izleta 
TOZD SIGMAT

(Nadaljevanje s 5. strani)

hotel, kjer smo z ostalimi gosti 
preživeli lep večer, saj glas har
monike ni utihnil. Ko smo od
hajali spat, so se kazalci po
maknili že krepko čez polnoč.

Nedeljsko jutro nas je že ob 
prvem pogledu skozi okno po
zdravilo z vso lepoto gora. Po
gled na skale, ki se kopljejo v 
prvih jutranjih žarkih, in pogled 
na vzhajajoče sonce skozi vrho
ve smrek, je slika, ki se ne more 
več ponoviti. To je darilo nara
ve za tiste, ki niso predolgo 
spali. Pravi užitek je tudi pogled 
v dolino, ki je vsa v megli, iz 
sive gmote pa se mogočno dviga 
Triglav.

Urni kazalci so neusmiljeno 
hiteli naprej, prazni želodci pa 
so zahtevali zajtrk. Žal smo 
morali po zajtrku nazaj v doli
no, kajti pred nami je bil še 
izlet k slapu Savica ter obisk 
Kravjega bala. Tako smo v mo
zaik spominov vnesli še dodatni 
sliki - slap Savice ter pisano 
množico ljudi v izrednem okol
ju jezera, gozdov ter skalnatih 
pečin. Ostal bo spomin na zna
no bohinjsko prireditev Kravji

bal, ostale bodo želje po ponov
nem obisku Gorenjske.

Utrujeni smo se vračali do
mov. Privoščili smo si le še 
postajo na Bledu ter na Maha- 
rovcu pri Šentjerneju, kjer so 
nam v prijazni gostilni Pri Slav
cu pripravili odlično večerjo, s 
katero smo sklenili dva prijetna 
dneva.

STANKA PIRC

\

Spomin na
MDA Goričko 81

-----------------------------------J

MDA Goričko je akcija v 
območju Murske sobote. Zače
la se je že leta 1977. Njen 
namen je z delom pomagati 
nerazvitim. Na delovni akciji 
mladina samoupravno odloča o 
delu v brigadi — brigadna kon
ferenca.

Delo v brigadi poteka disci
plinirano. Začne se ob petih in 
trideset minut in traja do trinaj
stih in trideset minut. Po kon
čanem delu na trasi se začne 
delo po interesnih dejavnostih. 
To so razni krožki, skupine, 
komisije in podobno. Na delovi
šču je delo bolj enolično kot v 
naselju.

Brigadne konference morajo 
brigadirjem omogočiti čimvečje 
aktivno sodelovanje. Največ bri

gadirjev se izkaže na kulturnem 
področju. Uveljavljajo se likov
niki, recitatorji in pesniki. Ko
misije organizirajo tovariška sre
čanja, brigadirske večere ter go
stovanja dramskih in folklornih 
skupin.

Letos sem bil v brigadi prvič 
in mislim, da bi moralo čimveč 
mladih sodelovati v akcijah, ker 
se tudi mladina med seboj spo
znava in hkrati z delom koristi 
skupnosti.

TONI MARETIČ

Pravnomočno 
izrečeni 
disciplinski 
ukrepi 
od 18. 9. 
do 16.10.1981

TOZD SIGMAT
1. Abram Roman: samo

voljna prekinitev in zapustitev 
dela - javni opomin,

2. Kozole Rudolf: samo
voljna prekinitev in zapustitev 
dela — javni opomin,

3. Imperl Anton: dva neopra
vičena izostanka z dela pre
nehanje delovnega razmerja, po
gojno za dobo 6 mesecev,

4. Prah Mihael: samovoljna 
prekinitev in zapustitev dela — 
prenehanje delovnega razmerja, 
pogojno za dobo 6 mesecev.

TOZD BOR:
1. Bogo lin Jože: spal pri 

opravljanju delovnih obveznosti 
vratarja — čuvaja — prenehanje 
delovnega razmerja, pogojno za 
dobo 3 mesecev,

2. Koretič Janez: štirje ne
opravičeni izostanki z dela — 
prenehanje delovnega razmerja, 
pogojno za dobo 6 mesecev.

TOZD TDP:
1. Bašelj Jože: devet neopra

vičenih izostankov z dela — 
prenehanje delovnega razmerja,

2. Vukelič Boro: neopraviče
ni izostanki z dela - prenehanje 
delovnega razmerja,

3. Ramdedovič Rizvan: osem 
neopravičenih izostankov z dela 
— prenehanje delovnega raz
merja,

4. Bucič Jožo: dva neopravi
čena izostanka z dela — prene
hanje delovnega razmerja,

5. Gorenčič Justa: prinašanje 
alkoholnih pijač v TOZD — 
javni opomin.

TOZD ŽAGA
1. Lavrič Drago: štirje ne

opravičeni izostanki z dela, sa
movoljna prekinitev in zapusti
tev dela — prenehanje delovne
ga razmerja.

Gospodarska založba pri Go
spodarskem vestniku vam 
nudi za pomoč pri delu in 
strokovno izpopolnjevanje 
naslednje knjige:

Roman Albreht 
DRUŽBENA LASTNINA 
France Novak 
POSLOVNI IN URADO

VALNI JEZIK 
Dr. Stane Možina 
DELO POSLOVODNE

GA DELAVCA 
Dr. Janez Nemec 
GOSPODARSKA IN 

PRODAJNA POGODBA 
DOMA IN V ZUNANJI 
TRGOVINI

Anto Rodič, Miodrag 
Gainov

OBVEZNO ZDRUŽE
VANJE DELA IN SRED
STEV TRGOVSKIH IN 
PROIZVAJALNIH OZD 

Mag. Boris Snoj 
EMBALAŽA - SESTA

VINA POLITIK IZDEL
KOV IN KOMUNICI
RANJA V MARKETINGU 

Mag. Vladimir Drusany 
VARNOSTNOTEHNIŠKI 

PRIROČNIK
ČGP DELO 

TOZD Gospodarski 
vestnik

Gospodarska založba 
Tomšičeva 3 

61000 UUBLJANA



Številka 15 — 16. oktober 1981 NOVO LES 7

ŠPORTNA
REKREACIJA

BOLJŠE
POČUTJE
VEČ
ELANA

SNIDEMO SE VSAK PONEDELJEK 
(prvič 19. 10. 1981)

V TELOVADNICI OSNOVNE ŠOLE 
BRSLJIN ob 19.00

ŽELIMO, DA BI NAS BILO ČIM VEČ. LETA NISO 
POMEMBNA, SPOL ŠE MANJ. VADILI BOMO ORGANI
ZIRANO. DVE ŠOLSKI URI GIBANJA POMENITA TUDI 
DOBRO PREDPRIPRAVO ZA ZIMSKE ŠPORTE.

NAMEN BOMO OPRAVIČILI PREDVSEM Z MNO
ŽIČNOSTJO.

KOMISIJA ZA ODDIH 
IN REKREACIJO

1. športne 
igre
delavcev 
SOZD UNILES

V drugem delu letošnjih 
športnih iger so se delavci UNI- 
LESA pomerili v dveh športnih 
disciplinah (odbojki in malem

nogometu). Na igrah so sodelo
vali delavci devetih delovnih 
organizacij: MEBLO, MARLES, 
LIKO, STOL, JAVOR, IZTOK, 
KRASOPREMA, LESNINA in 
NOVO LES.

Na tekmovanju je sodelovalo 
21 ekip z 200 tekmovalci. Eki
pe so se zbrale v soboto ob 9.00 
uri pred športno dvorano Marof 
v lepem sončnem vremenu. 
Otvoritvena slovesnost seje pri
čela s pozdravnim govorom, ki 
ga je prebral predsednik tekmo
valne komisije tov. Vladimir 
Bajc.

Po otvoritvi so se tekmovalci 
odpravili na prizorišče tekmo
vanj, kjer so se ob 9.30 pričela

predtekmovanja. Odbojko so 
moški igrali v dvorani Marof. V 
prvi skupini so nastopale ekipe 
Novoles, Javor in Liko. Novoles 
je premagal oba nasprotnika in 
tako osvojil prvo mesto v skupi
ni ter pravico do nastopa v 
finalni tekmi. Drugo mesto je 
osvojila ekipa Javor iz Pivke in 
tretje mesto ekipa Liko iz 
Vrhnike. V drugi skupini so 
nastopale ekipe Meblo, Marles 
in Stol. Premočno je zmagal 
Marles, drugo mesto je osvojil 
Meblo in tretje Stol. V tekmi za 
peto mesto je Stol premagal 
Liko z 2:0, v tekmi za 3 mesto 
pa ekipa Meblo ekipo Javor 
prav tako z 2:0. V tekmi za 
prvo mesto je ekipa Novoles že 
vodila 1:0 in 14:7, nato pa so 
se igralci Marlesa zbrali in jih 
premagali z 2:1.

Končni vrstni red: 1. MAR
LES, 2. NOVOLES, 3. MEBLO, 
4. JAVOR, 5. STOL in 6. LI
KO.

Ženske so imele v odbojki 
enak sistem tekmovanja. V prvi 
predtekmovalni skupini so igral
ke Marlesa zmagale pred ekipa
ma Stola in Lika. V drugi pa 
igralke Mebla pred Novolesom 
in Javorjem. Nato so v tekmi za 
peto mesto igralke Javorja pre
magale Liko z 2:0, za tretje 
mesto pa igralke Novolesa igral
ke Stola z 2:1. Finalno tekmo 
so dobile igralke Marlesa, ki so 
premagale igralke Mebla z 2:1.

Končni vrstni red: 1. MAR
LES, 2. MEBLO, 3. NOVOLES, 
4. STOL, 5. JAVOR, 6. LIKO.

Moški so mali nogomet igrali 
v 3 skupinah. Prva ekipa je bila 
Lesnina, Iztok in Liko.

Rezultati:
LIKO: IZTOK 2:0
LIKO: LESNINA 1:0

LESNINA: IZTOK 2:0
Vrstni red:
1. LIKO
2. LESNINA
3. IZTOK
V drugi skupini so igrale sku

pine Novoles, Meblo in Kras- 
oprema.

Rezultati:
Novoles: Krasoprema 5:1
Novoles: Meblo 1:2
Meblo: Krasoprema 5:0

Vrstni red:
1. MEBLO
2. NOVOLES
3. KRASOPREMA
V tretji skupini so igrale eki

pe Iztok, Javor in Marles.
Rezultati:

Marles: Iztok 1:1
Stol: Javor 3:1
Marles: Javor 5:2

Vrstni red:
1. MARLES
2. STOL
3. JAVOR
V popoldanskih srečanjih so 

igrali v skupini od 4—6 mesta 
Lesnina, Stol in Novoles.

Rezultati:
Stol: Lesnina 4:2
Novoles: Stol 3:3
Lesnina: Novoles 4:2

V skupini od 1 — 3 mesta so
igrale ekipe Liko, Meblo in Mar-
les.

Rezultati:
Liko: Meblo 3:1
Meblo: Marles 1:1
Liko: Marles 1:0

Končni vrstni red: 1. LIKO, 
2. MARLES, 3. MEBLO, 4. 
STOL, 5. LESNINA, 6. NOVO
LES, 7. JAVOR, 8. IZTOK, 9. 
KRASOPREMA.

Po končanih tekmovanjih so 
se vsi tekmovalci zbrali na Loki. 
kjer je bila podelitev priznanj in 
pokalov. Priznanja so podelili: 
tov. Franc Sikošek, Boštjan Ja
pelj in Vladimir Bajc.

ZAHVALA

Ob smrti moje drage ma
me se iskreno zahvaljujem 
sodelavcem in OO ZS TOZD 
TSP za izrečeno sožalje in 
denarno pomoč.

MARIJA GORŠIN

ZAHVALA

Ob smrti dragega očeta

ANTONA ZUPANČIČA 
se zahvaljujeva OO ZS za 
podarjena venca ter sodelav
cem za izrečena sožalja in 
denarno pomoč.

Sin EDO in 
OLGA ŠPORAR 

z družinama

Ob podelitvi



Izvoz,
izvoz!!

290.000 dolaijev in pokritje 
izpada v tretjem kvartalu. Samo 
te besede smo slišali v zadnjem 
času na TOZD. Kako to uresni
čiti? Glavni odgovorni za to so 
staknili glave skupaj in so „tuh
tali”. Dolaijev res ni malo, zato 
so na predlog DPO TOZD pred
lagali DS, da se spremeni delav
ni koledar. Prosta sobota bo 
samo za trgatev, vse ostale bodo 
delovne, po potrebi pa bomo 
delali tudi ponoči.

DS TOZD je ta predlog spre
jel. Toda v proizvodnji smo se 
še vedno srečevali s težavami, 
zato smo dobili pomoč iz naših 
skupnih služb. Franci, Jože, 
Roman, Milan, Cirila, Jožica, 
Boštjan.........so s polno zagna
nostjo poprijeli za delo. Norme 
so vsi dosegli, nekateri celo 
precej presegli.

In glej, s skupnimi močmi in 
z vsemi vloženimi napori je bil 
naš plan v mesecu septembru 
izpolnjen.

Ob upokojitvi

„Kar ne morem veijeti,“ je 
dejala Pepca Zajčeva pred dne
vi, ko se je srečala s sodelavci, 
„da je vse tako hitro minilo!“ 

Ko smo izvedeli, da odhaja v 
pokoj, smo bili presenečeni. Ni
koli prej nismo razmišljali, 
kakšna je bila njena delovna 
pot. Zdaj je prav gotovo pravi 
čas, da obudimo spomin na tisti 
čas, ko je prišla v našo TOZD, 
da bomo vsi vedeli, katera dela 
vse je opravljala.

Kot mlado dekle je pred 33. 
leti začela delati v Soteski. Bila

Glasilo „NOVOLES" ure
ja uredniški odbor. Odgovor
ni in tehnični urednik Vanja 
Kastelic. Izdaja delovna 
organizacija „NOVOLES", 
lesni kombinat Novo mesto 
— Straža. Naklada 2950 
izvodov. Stavek, filmi in 
montaža: DITC, TOZD Do
lenjski list. Tisk: DITC,
TOZD Tiskarna Knjigotisk. 
Glasilo je oproščeno temelj
nega prometnega davka na 
podlagi mnenja Sekretariata 
za informacije pri IS SR 
Slovenije št. 421/72 z dne 
31. januarja 1978.

Kadrovske vesti
SEPTEMBER 

TOZD TDP:
Prišli: Alojz ŠPELKO, Ja

nez MIRTIČ, Alojz RAUH 
(iz JLA), Jovo ALEKSIČ, 
Dušan MORAVEC, Ivan 
HORVAT, Slavko BOŽIČ, 
France DRENŠEK, Sonja 
ZAMIDA, Štefka ZUPAN
ČIČ, Andrejka PRIMC, Ma
rija LUNDER, Mirjana RA- 
DONIČ, Štefka ŠPRAH in 
Marija GORŠE;

odšli: Anica PEZDIRC, 
Cicilija KRIŽE, Anica ĐU- 
KIČ, Miloš OBLAK, Mar
jetka ŠENICA (konec počit
niškega dela), Miro GO
RENC (sporazum), Rizvan 
RAMDEDOVIČ (samo
voljno), Slobodan MADŽA- 
REVIČ (samovoljno), Marija 
KULOVEC (sporazum), Ma
rija KONCILJA (sporazum), 
Darinka KOKALJ (spora
zum), Jožo BUCIČ (disci
plinska izključitev).

TOZD TSP:
Prišli: Alojz PAVČEK (iz 

JLA), Slavko STRUNA (iz 
JLA), Stane NOVINEC, Pav
la KOŠIR, Peter LAVRIČ 
(iz TOZD TVP);

odšli: Stane MIKLIČ (ko
nec počitniškega dela) 
Zdravko ŠTUPAR (samo
voljno).

TOZD TVP:

DER (disciplinska izključi
tev).

TOZD TGD:
Prišli: Jelka ŠKRBE, Lud

vik KOCJANČIČ.
TOZDTPI:
Pepca ZAJC (invalidska 

upokojitev).
TOZD TES:
Prišli: Zvonko KOŠIR,

Jože POČERVINA (iz 
(JLA), Rutko PRŠLJA (iz 
TOZD BLP);

odšli Marija VIDMAR 
(smrt), Stane HROVAT 
(sporazum).

TOZD TAP:
Prišli: Branko ROGELJ 

(iz JLA), Jože VEBLE;
odšli: Marija FEMEC,

Ljudmila JEVNKAR, Tone 
PLAVEČ, Anton CESAR, 
Danica KOTAR, Miljam 
HOČEVAR, Anica MARIN
ČIČ, Tomaž SLAK, Janja 
KOLENC, Andrej MLA
KAR, Jože PODPADEC, 
Edvard PUNGARTNIK, 
Slavko KUŽNIK (konec po
čitniškega dela), Dragica 
TAFERNER (sporazum).

TOZD TPP:
Prišli: Alojzija TESTEN, 

Jožica LJUBI, Radojica 
BACKOVIČ, Milka CIN- 
DRIČ, Abdulah KLAPIJA, 
Ivan TURK, Franc JENIČ, 
Jože AŽNOH, Alojz KOLE-

GAR, Slavko GORENC, Sta
ne MIKLAVČIČ. Bojan 
KERMC, Franc ABUNAR, 
Malija DŽINIČ, Peter CI- 
MERMANČIČ, Milutin MI- 
HAJLOVIČ;

odšli: Milena BRULC (ko
nec počitniškega dela), Mari
ja OVNIČEK (upokojitev), 
Darjan KOLIGER (samo
voljno), Željko NOVAKO
VIČ (sporazum), Jandre 
STOJANOVIČ (samovolj
no), Ivan SUBOTIČ (samo
voljno), Malina STOJANO
VIČ (sporazum).

TOZD BLP:
Odšli: Rutko PRŠLJA (v 

TOZD TES).
DSSS:
Odšli: Vladimir SEDAJ 

(sporazum).
TOZDTKO:
Odšli: Katarina SLANC 

(sporazum), Slavko TRČEK 
(sporazum), Ilija ŠAJATO- 
VIČ (upokojitev).

TOZD LIPA:
Prišli: Roman ŠKRJANC;
odšli: Srečko JUREČIČ 

(konec počitniškega dela).
TOZD SIGMAT:
Prišli: Ivan POŽUN, Mar

jan GOUA (iz JLA);
odšli: Ana GORENC

(sporazum).

TOZD BOR:
Odšli: Jožica MOLAN

(sporazum), Jože BIZJAK 
(sporazum).

Prišli: Igor KOŠIR, Jože 
ZUPANČIČ, Milan PLUT;

odšli: Peter LAVRIČ (v 
TOZD TSP), Marija PETAN 
(sporazum).

TOZD ŽAGA Straža: 
Prišli: Srečko GOLE, Jan

ko ERBIDA, Bojan BEVC, 
Franc BLATNIK (iz JLA);

odšli: Janko ERBIDA
(samovoljno), Bojana PIR
NAR, Boštjan TISOVEC, 
Drago KUMELJ (konec po
čitniškega dela), Drago 
LAVRIČ (samovoljno), Vla
dimir MUHIČ (samovoljno), 
Leopold KUMELJ (spora
zum), Ilija KOKALOVIČ 
(samovoljno), Ivan FINK 
(sporazum), Hakija RASTA-

ŠTEVILO ZAPOSLENIH PO TOZD

TOZD M Ž SKUPAJ
TDP 156 224 380
TVP 121 179 300
TSP 170 166 336
TGD 16 54 100
TOZD ŽAGA 148 21 169
TOZD TPI 57 21 78
TOZD TES 114 25 139
TOZD TAP 89 53 142
TOZD TPP 133 78 211
BLP 83 37 120
DSSS 87 89 176
SIGMAT 89 31 120
TKO 56 26 82
LIPA 83 4 87
BOR 70 15 85

SKUPAJ 1502 1023 2525

je vseskozi marljiva in vestna 
delavka. Njena dela so se vrstila 
pri opravilih del na žagalnici, od 
cirkularista do skladiščnega de
lavca, in v luščilnici za sedežni 
furnir, kjer so bili delovni pogo
ji zelo težki, predvsem v zim
skem času.

Kljub temu je Pepca vztrajala 
in marljivo delala. Po izgradnji 
nove tovarne plastificirane iveri
ce je bila premeščena v novo 
proizvodnjo, kjer je nadaljevala

svoje delo. Vestno je opravljala 
vsako delo, ki ji je bilo nalože
no. Nikoli ni ugovarjala nadreje
nim, znala pa je tudi vedno 
vzdrževati dobre in prijateljske 
odnose s sodelavci. Prav zato je 
bila med nami priljubljena in to 
v vseh 33. letih, kar vsekakor ni 
kratka doba.

Draga Pepca, sedaj si v zaslu
ženem pokoju in zato uživaj! 
Mi bomo morali opraviti še 
mnogo del in dolžnosti, da bo

mo dosegli 33 let delovne dobe, 
če jo sploh bomo, in prav zato 
ti malo zavidamo.

Pepca je še vedno naša delav
ka in za našo jo bomo tudi 
vedno imeli, čeprav je sedaj 
doma. Tudi v bodoče bo preko 
našega glasila tesno povezana z 
nami.

Želimo ji, da bi dolgo srečna 
uživala v zasluženem pokoju.

SODELAVCI


